
Dato 19. marts 2024

Tidspunkt Kl. 19.00 - 21.00 for alle medlemmer

Sted Personalerummet på Parkvejens Skole

Afbud Levent Kalayci, Ahmed 5.b

Deltagere Elevrådsmedlemmer: Anton 6.b (elevrådsformand), Ahmed 5.b (næstformand). Begge deltager den første ½ time.

Forældrerepræsentanter: Mads-Ole Bak (formand), Tina Frøslee Lorentzen (næstformand), Marie Therkildsen, Stine Sørensen,
Kristina Pedersen, Anne Louise Kronborg og Sabine Mikkelsen

Medarbejderrepræsentanter: Maria Gaston og Meike Diederichsen

Øvrige deltagere: P.t. er posterne ikke besat

Ledelse: Kasper Bech Stensgaard (skoleleder), Levent Kalayci (konst. ungdomsskoleleder)

Mødeleder/ordstyrer Mads-Ole Bak

Referent Kasper Bech Stensgaard

Snack/Kaffe/the/vand Kontoret

Punktets karakter O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning



Pkt. Karak-
ter

Tid Ansvarlig Punkt Referat

1 O 19.00 Alle Velkommen og siden sidst
- evt. prioritering af dagsorden pga.

forskellig mødetid.

2 O 19.05 Elevråd
Ledelse
Mads-Ole
Tina

Information

Elevråd

Parkvejens Skole

Odder Ungdomsskole

Nyt fra formand/næstformand

Elevråd

Der har været møde med OFE og klargjort til møde med
politikerne.

Der har været en markedsdag, hvor der blev solgt genbrugsting.

Kommende fredag er der filmdag for indskolingen. Elevrådet
sælger popcorn og saftevand. Der laves biograf i det hvide rum.

●

Parkvejens Skole

Tidlig SFO - der kommer 35 elever. Der er holdt opstartsmøde.
Der er lagt plan for overlevering.

Der er afviklet visitationsproces. 37 nye elever til special - 24 der
går ud.

Der arbejdes med/på en bedre visitationsproces.

Der har været koordinerende møde med Politi, i forhold til SSP
samarbejdet. Udfordringer med en lille gruppe af børn. Derfor
“styrkes” samarbejdet mellem skole, SSP og politi.

Reduceret ledelse, grundet afgang og sygdom.
●



Ungdomsskolen

Ungevent er “hyret” ind til at drive klubben. Der er godt gang i
holdene.

●

Nyt fra formand og næstformand

Der er valgt en kandidat til “Sammen om skolen” kommissorium
fra Vestskolens bestyrelse.

●

3 D 19:15 Mads-Ole Valg til skolebestyrelsen jf. arbejdet med
styrelsesvedtægt

● Drøftelse af potentielle decentrale
muligheder ifm. valg til
skolebestyrelsen, samt hvilken
betydning dette har for arbejdet i den
nuværende bestyrelse og valgperioden

● Se sagens fremstilling HER

Det er blevet besluttet at de enkelte bestyrelser selv vælger
hvordan/hvornår der afholdes valg.

Valgbestyrelse: Tina og Anne Louise

Der vælges at afholdes valg hvert andet år, med en valgperiode
af 2 år. Næste valg afholdes i april 2024.

(Alle er på valg).

KB kontakter valgbestyrelsen og får igangsat en proces.

4 D,B 19.20 Alle Skoleårets planlægning 2024-2025
- Timefordelingsplan
- Skemastruktur, herunder ansøgning

om konvertering af understøttende
undervisning jf. §16b og §16d

- Orientering om arbejdet med skole-,
SFO- og Ungdomsskoleplan

- Arbejdet med fagfordeling og
princippet for fagfordeling

Timefordelingsplanen - godkendes.

Madkundskab på 5. og 6. planlægges halvårligt, således at der er
4 lektioner hvert halve skoleår.

Konvertering af understøttende undervisning - KB kommer med
et udkast til næste møde d. 23/4.

Skole-, SFO- og ungdomsskoleplan - KB og TR
(tillidsrepræsentant) samarbejder om at lave en skoleplan. Det er
en længere proces over flere skoleår.
Der arbejdes med tre søjler:

https://dagsordener.odder.dk/vis?Referat-Udvalget-for-Boern-og-Skole-d.04-03-2024-kl.15.00&id=b9e7c3f8-7e07-4b49-84da-a7c986dfda2a
https://parkvejensskole.aula.dk/princip-skolehjem-samarbejde


1. søjle - undervisning og klasserum (undervisning og barnets
stemme).
2. søjle - Medarbejder (Arbejdsmiljø og samarbejdskultur).
3. søjle - Skole/hjem samarbejdet, tværfagligt samarbejde med fx
BFC.

5 B 19.45 KB Økonomi
- Budget 2024

- Parkvejens Skole og
Ungdomsskolen

Ungdomsskolen går ud med et “mindre forbrug” dvs. overskud.

Parkvejens skole går ud med et merforbrug indenfor det tilladte.

Budgettet er godkendt af skolebestyrelsen pr. 19/3-24.

6 O 20.00 KB Det fremadrettede arbejde med
anbefalinger om skærmforbrug - skole og
hjem

● Hvordan ønsker vi som
skolebestyrelse fremadrettet at arbejde
med anbefalingerne, og hvordan kan vi
lave et stærkt bånd mellem skole og
hjem ift. den fælles udfordring?

Punkt 6 udsættes til næste møde d. 23/4

7 O, D 20.10 KB Princip for lejrskole
● Orientering og drøftelse af udfordringer

ifm. økonomi, samt hvordan denne kan
imødeses fremadrettet if.-
lejrskoleophold
Se princip HER

For skoleåret 24/25 godkendes det at lejrskolen har en varighed
af 3 overnatninger samt at beløbet fra skolen fordeles ud pr. elev.

Punktet sættes på til næste møde d. 23/4

8 D, B 20:30 KB Skolemad - ny leverandør på plads
● Drøftelse af mulighederne ifm. med

den nye udbyder, samt hvilke
logistiske udfordringer og prioriteringer
dette kalder på

KB går videre med skolemad og finder løsninger på de logistiske
udfordringer.

9 D, B 20.50 Alle Hvad skal kommunikeres ud og hvem gør Intet kommunikeres ud.

https://parkvejensskole.aula.dk/princip-skolehjem-samarbejde


dette?

10 D, B 20.55 Alle Evt. Er der et problem med puff bars og snus?

Hvordan går det med nyopstartet tilbud? Der er ansat en lærer +
familiebehandler. Der skal opstarte 3 elever mere pr. 1 maj - efter
sommerferien er der 8-9 elever i alt.


